
 Zápis  z  jednání  Kontrolní  a  revizní  komise  č.1/2025  ze  dne 
 17.01.2025 

 Zúčastnění  : Ivana Vošahlíková, Marián Broda, Bc. Ivana  Francová 

 Místo  : online jednání WhatsApp 

 1. WAO 

 Kontrolní  a  revizní  komise  KA  ČR  (dále  jen  KRK)  žádá  o  předložení  smlouvy  mezi  Klubem 
 agility  a  organizátorem  World  agility  open.  Závod  není  konán  pod  záštitou  FCI,  jaký  je 
 způsob realizace? 

 2. Členská schůze -  zápisy 

 KRK  posílá  přílohou  tohoto  zápisu  výroční  zprávu  KRK  za  rok  2024,  požaduje  její  zveřejnění 
 na  webových  stránkách  klubu.  Zároveň  KRK  vyzývá,  aby  Výkonný  výbor  doložil  zápisy 
 z členských schůzí za roky 2023 i 2024. 

 3. Spolkový rejstřík 

 KRK  vyzývá  Výkonný  výbor  a  její  předsedkyni  k  okamžité  nápravě  a  opravě  údajů 
 ve spolkovém rejstříku !!! 

 4. Účetnictví 

 4.1. Předložení účetnictví 

 KRK  opět  vyzývá  Výkonný  výbor  k  předložení  účetních  dokladů  za  rok  2024,  jak  již  bylo 
 opětovně  učiněno  v  zápise  č.5/2024,  ale  jediné  co  KRK  obdržel  je  informace,  že  každý 
 měsíc  posílá  Výkonný  výbor  výpis  z  účtu.  KRK  upozorňuje,  že  výpis  z  bankovního  účtu  je  jen 
 malá  část  celého  účetnictví  a  neustále  je  předsedkyně  i  přes  naše  urgence  již  rok  posílá 
 na špatné emailové adresy (výpis za listopad 2024 KRK dokonce neobdržel vůbec). 

 4.2. Rozpočet 

 Součástí  Zápisu  Výkonného  výboru  Klubu  agility  z  21.2.2024  měla  být  dle  bodu  č.3  příloha 
 s  rozpočtem  pro  rok  2024.  Bohužel  příloha  zveřejněna  není.  KRK  vyzývá  Výkonný  výbor 
 k nápravě. 



 4.3. Finální zpráva auditorů za rok 2023 

 KRK žádá o předložení finální zprávy z auditu za rok 2023, včetně jeho vyúčtování. 

 4.4. Zisk 

 V  roce  2022  byla  na  bankovním  účtu  finanční  částka  1,5M.  Roky  2023  i  2024  byly  v  zisku, 
 takže  v  této  chvíli  je  na  účtech  Klubu  2,9M.  Jaký  důvod  je  tedy  k  navyšování  poplatků 
 (startovné,  členské  příspěvky,  …)  a  hromadění  těchto  financí?  Upozorňujeme,  že  jako 
 nezisková organizace by klub  neměl generovat zisk. 

 4.5. Hospodářský výsledek 

 KRK  žádá  o  dodání  hospodářských  výsledků  a  zpráv  za  rok  2023  a  2024  a  ke  zveřejnění  na 
 webových stránkách KA ČR v sekci tomu určené 
 https://klubagility.cz/dokumenty/hospodareni-klubu/ 

 Bohužel už nedochází ani k jeho předložení na členských schůzích. 

 Za  současného  stavu  nemá  členská  základna  řádný  přehled  o  hospodaření  klubu,  jedná  se 
 o bezprecedentní způsob správy financí členů klubu. 

 V  tabulkách  předložených  členům  v  pozvánce  na  členskou  schůzi  v  roce  2024  zcela  chybí 
 informace o termínovaném účtu, jeho hodnotě a jeho zisku. 

 4.6 Inventarizace 

 KRK vyzývá Výkonný výbor k předložení  inventarizace účtů k 31.12.2022  a 31.12.2023 

 5. Právní zastoupení 

 Vyplacena částka je však 29.000,-Kč. KRK žádá vysvětlení rozdílu. 

https://klubagility.cz/dokumenty/hospodareni-klubu/


 6. Per rollam 

 KRK  opět  žádá  o  aktualizaci  této  sekce.  Data,  která  jsou  uvedena,  neodpovídají  datumu 
 vystavení 

 7. Webové stránky 

 KRK  připomíná  rozhodnutí  členské  schůze  (bod  č.19)  z  roku  2023,  kdy  byl  přijat  návrh 
 a pověřil VV zadáním vytvořením nových webových stránek. 

 Na webových stránkách jsou stále nefunkční odkazy, nefunkční nabídka, zápatí z roku 2022. 

 KRK  doporučuje  se  spojit  s  původním  dodavatelem  a  sjednat  alespoň  nápravu  stávajícího 
 webu,  jde  o  vizitku  klubu  potažmo  výkonného  výboru.  Zároveň  by  mohl  poradit,  jak  vytvořit 
 editorský  účet  pro  členy  KRK,  který  dle  rozhodnutí  členské  schůze  z  roku  2022  má  KRK 
 využívat, přičemž dle sdělení Výkonného výboru KRKu údajně toto není možné. 



 8. KACR.INFO 

 Jakým  způsobem  probíhá  upgrade  systému?  Již  v  roce  2023  bylo  v  rozpočtu  vyhrazeno  na 
 rozvoj kacr.info 271.500,- 

 KRK  žádá  Výkonný  výbor  o  doložení,  skutečně  odvedených  činností  za  poslední  dva  roky 
 a  jaké  činnosti  jsou  skutečně  vyfakturovány  (skutečné  náklady),dále  požaduje  rozpis 
 plánovaných prací včetně detailní cenové kalkulace? 

 9. Kárný řád 

 KRK připomíná, že stále Výkonný výbor nechválil a nezveřejnil Kárný řád klubu agility ČR. 

 10. Transparentnost 

 Žádáme  o  transparentní  a  detailní  zveřejnění  nabídek  na  pořádání  kvalifikačních  závodů 
 a závodů MR. 

 11. Soustředění juniorů 

 KRK  požaduje  zdůvodnění  navýšení  počtu  soustředění  juniorské  reprezentace  na  dvě.  KRK 
 nechápe  důvod  k  vyšší  zátěži  jak  časové  tak  finanční  jak  pro  klub  tak  pro  rodiny 
 reprezentantů. 



 12. Prodej překážek 

 V  roce  2022  odsouhlasila  členská  schůze  prodej  překážek  KAČR.  Do  dnešního  dne  toto 
 nebylo  splněno.  Má  to  členská  základna  brát  jako  ignorování  svého  rozhodnutí  ze  strany 
 Výkonného výboru? 

 13. Schůze VV 

 KRK  vyzývá  Výkonný  výbor  ke  sdělení  termínů  jednání  Výkonného  výboru,  aby  se  těchto 
 jednání  mohli  jeho  zástupci  v  souladu  se  stanovami  klubu  účastnit.  V  minulých  obdobích  tato 
 praxe byla zcela běžná. 

 Se všemi projednávanými  body jednohlasně souhlasí všichni zúčastnění. 


